
Zápisnica 

Zo  zasadnutia Rady školy ZŠ s MŠ, Vývojová 228, Bratislava – Rusovce 

 

Miesto konania: Základná škola, Vývojová 228, Bratislava – Rusovce 

Dátum a čas zasadania: 03.4.2024 o 17,00 hod. 

Prítomní: viď Prezenčná listina 
Neprítomní: 0 
Hostia:  Mgr. Rastislav Kunst – riaditeľ ZŠ s MŠ Bratislava – Rusovce              
                 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Návrh rozpočtu školy na roky 2024-2026 a návrh rozpočtu príjmov a výdavkov 

Základná škola s materskou školou Vývojová 228 Bratislava - Rusovce  na rok  2024 a 

prognózy rozpočtu na roky 2025 - 2026 a skrátenú dôvodovú správu  

3. Zápis a počet tried pre MŠ a pre I. ročník školského roka 2024/2025 v Základnej škole 

s materskou školou Vývojová 228  Bratislava – Rusovce  v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mestskej časti Bratislava – Rusovce  

4. Informácia o priestorových kapacitách školy 

5. Občianske združenie pri ZŠ 

6. Rôzne  

7. Záver 

 . 

K bodu 1: 

Predsedníčka RŠ p. Michaliaková privítala všetkých prítomných a  oboznámila s programom 

zasadnutia, ktorí si členovia RŠ jednohlasne schválili.  

 

K bodu 2: 

P. riaditeľ informoval o obsahu materiálov, ktoré členovia RŠ obdržali vopred, a to 

prostredníctvom e-mailu.  

• Návrh rozpočtu školy na roky 2024-2026 a návrh rozpočtu príjmov a výdavkov ZŠ s 

MŠ Vývojová 228 Bratislava - Rusovce  na rok 2024 a prognózy rozpočtu na roky 

2025 – 2026 

• Dôvodová správa pre návrh rozpočtu 2024-2026 

 

RŠ prijala hlasovaním uznesenie :  

RŠ berie na vedomie Návrh rozpočtu školy na roky 2024-2026 a návrh rozpočtu príjmov a 

výdavkov ZŠ s MŠ Vývojová 228 Bratislava - Rusovce  na rok 2024, prognózy rozpočtu na 

roky 2025 – 2026 a dôvodovú  správu pre návrh rozpočtu 2024-2026 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa / nehlasoval: 0 

 

K bodu 3:  



P. riaditeľ informoval:  

- zápis do 1. Ročníka  ZŠ pre školský rok 2024/2025 sa uskutoční dňa 12. a 13.apríla 2024 

za účasti zákonných zástupcov a detí 

- elektronickú prihlášku zákonní zástupcovia môžu  vyplniť  v termíne od 1. apríla do 10. 

apríla do 12,00 hod. 

- Zákonný zástupca dieťaťa, ktoré má v čase zápisu trvalý pobyt v školskom obvode ZŠ s MŠ 

Rusovce, na plnenie povinnej školskej dochádzky dieťa, ktoré dovŕši šiesty rok veku do 31. 

augusta 2024, ako aj dieťa, ktorému bol odložený začiatok povinnej školskej dochádzky v 

školskom roku 2023/2024. 

- Na plnenie povinnej školskej dochádzky do ZŠ s MŠ Rusovce má právo prihlásiť svoje 

dieťa aj zákonný zástupca, ktorého dieťa má trvalý pobyt mimo školského obvodu ZŠ s MŠ 

Rusovce. Riaditeľ ZŠ s MŠ Rusovce rozhodne o prijatí dieťaťa s prihliadnutím na kapacitné 

možnosti po umiestnení a uspokojení záujmu zákonných zástupcov detí, patriacich podľa 

trvalého pobytu do školského obvodu ZŠ s MŠ Rusovce. 

- O prijatí dieťaťa na základné vzdelanie rozhodne riaditeľ ZŠ s MŠ Rusovce 

do 15. 6. 2024. 

- plánujú sa otvoriť dve triedy 1. Ročníka, /max 25 detí/trieda/ ,  ktoré budú predložené na 

schválenie na MZ Rusovce , počet detí závisí od otvorenia novej budovy 

- predpokladá sa opäť vyšší záujem o  1.ročník  ZŠ 

- prioritne sa budú prijímať deti  s trvalým bydliskom Bratislava – Rusovce,  toho času 

navštevujúce predškolskú triedu v MŠ Bratislava – Rusovce 

- zápis do MŠ sa bude konať v mesiaci máj, konkrétny termín ešte p. riaditeľ upresní neskôr 

- Deti budú prijímané v zmysle aktuálne platnej legislatívy -  a to najmä v zmysle Zákona č. 

245/2008 Z. z. o výchove a vzdelávaní (školský zákon) a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov.   

-  Prednostne budú prijímané deti, ktoré dovŕšili 5 rokov veku a musia plniť povinné 

predprimárne vzdelávanie s trvalým bydliskom Bratislava – Rusovce  

 

RŠ prijala hlasovaním uznesenie :  

RŠ berie na vedomie informácie o zápise a počte tried pre MŠ a pre I. ročník školského roka 

2024/2025 v Základnej škole s materskou školou Vývojová 228  Bratislava – Rusovce  v 

zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava – Rusovce 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa / nehlasoval: 0 

 

K bodu 4:  

P. riaditeľ informoval: 

- v prípade úspešnej kolaudácie novej budovy ZŠ, otvorí  sa na začiatku školského roka 

2024/2025 

- Nová budova bude mať 6 tried /1. – 3. Ročník ZŠ/, kuchyňa, jedáleň, odborná učebňa  

- spustením prevádzky v novej  budove bude možné zrušiť kontajnerové triedy, vytvoria sa 3 

nové odborné učebne – jazyková, technika a informatika  

- momentálne sú učebne kapacitne nevhodné, je naplánovaná aj fyzikálno-chemická učebňa  

- kapacita ZŠ  je 420 detí a MŠ 120 detí  



- momentálne má MŠ 5 tried, ZŠ  má 18 tried  a ŠKD má 7 oddelení,  

- ZŠ a MŠ využíva v priestoroch MŠ pohybové štúdio, ktoré sa maximálne využíva 

v doobedňajších hodinách na plnenie výchovno-vzdelávacieho procesu a to najmä: MŠ vo 

vzdelávacej oblasti Zdravie a pohyb a  ZŠ na Telesnú výchovu. V poobedňajších hodinách ho 

využívajú najmä deti a žiaci navštevujúce  ZUŠ,  Benitim 

 

P. Lošonský informoval:  

-  Nová budova ZŠ sa začala kolaudovať, jedná sa o dlhodobejší proces 

-  dostavba bola náročná,  museli sa vysporiadať s rôznymi nutnými  zmenami projektu,  bez 

ktorých by napríklad nebolo možné spustiť  novú kuchyňu a jedáleň do prevádzky.  Pôvodný 

návrh nespĺňal základné hygienické kritériá.    

 

p. Michaliaková sa zaujímala,  či škola neuvažuje o predĺžení a využití školských kontajnerov   

- p. riaditeľ o tejto možnosti neuvažuje, pokiaľ bude nová budova v prevádzke a to z dôvodu:  

-  zvýšených  nákladov – prenájom kontajnerov, vyššia spotreba energií, vykurovanie 

- zabezpečenie bezpečnosti detí je pri presunoch náročná  

- priestor v kontajneroch je malý  

 

RŠ prijala hlasovaním uznesenie :  

RŠ berie na vedomie informácie o priestorových kapacitách školy .  

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa / nehlasoval: 0 

 

 

K bodu 5:  

P. riaditeľ informoval o činnosti Občianskeho združenia Rodičovské združenie pri ZŠ s MŠ 

Rusovce 

- aktuálny zostatok na bankovom účte je 8.273,- Eur  

-  finančné prostriedky sa využili po schválení na zlepšenie podmienok výchovno-

vzdelávacieho procesu a jeho technického zabezpečenia – ako napríklad – vonkajšie  altánky, 

interaktívne tabule  

- podarilo sa  získať sumu 3.500,- na projekt Deti pre Bratislavu Bylinková záhrada 

 - z dôvodu neúmyselnej administratívnej chyby  počas registrácie do centrálneho registra pre 

príjemcov 2% sa tento rok  OZ nemôže uchádzať o 2 %  podiel zaplatenej dane 

 

P. riaditeľ požiadal členov RŠ o pomoc  a súčinnosť pri spravovaní a dosiahnutí cieľov OZ, 

nakoľko   je  náročné sa aktívne podieľať na práci a činnosti OZ a pritom sa venovať aj iným 

povinnostiam ohľadom riadenia školy.  

  

p. Lošonský navrhuje do najbližšieho zasadnutia  Rady školy, aby si členovia RŠ preštudovali 

stanovy OZ  s cieľom  zefektívniť činnosť OZ a pomoc pre riaditeľa ZŠ / toho času predsedu 

OZ/.   Zamerať sa možno na určité zmeny alebo úpravy v stanovách, ktoré by odbremenili p. 

riaditeľa od niektorých administratívnych úkonov, prípadne zapojiť zástupcov rodičov vo 

väčšej miere.    



 

RŠ prijala hlasovaním uznesenie :  

RŠ berie na vedomie informácie týkajúce sa Občianskeho združenia pri ZŠ s MŠ.  

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa / nehlasoval: 0 

 

K bodu 6:  

P. riaditeľ upozornil, že aj naďalej pretrváva problém s nedostatkom pedagogických i 

nepedagogických  zamestnancov v Bratislavskom kraji a môže nastať aj pri personálnom 

obsadení tried. Aktuálne chýba jeden pedagóg na 1. stupni ZŠ.  

Záujemci o tieto profesie vyžadujú aj iné benefity ako napríklad ubytovanie, ktoré im škola 

momentálne nevie ponúknuť. 

P. Lošonský a p. Glazer –Opitz sa vyjadrili k téme nájomných bytov 

- intenzívne sa venujú tejto problematike, prebiehajú kontroly a diskusie v rámci efektivity , 

dodržiavania legislatívy a  podpory tejto skupiny nájomcov, ktorá  je zahrnutá v návrhu 

všeobecne záväzného nariadenia upravujúceho nájom bytov 

 

P. Lošonský sa zaujímal o zapojenie školy do kurikulárnej reformy Plánu obnovy a odolnosti 

SR  

P. riaditeľ uviedol, 

 - škola  má záujem  o nový školský vzdelávací program, avšak nemá dostatočné priestory 

a informácie k tejto téme  ešte nie sú jasne definované 

- najskôr sa zapojí v školskom roku 2025/2026,  

-  všetky základné školy by mali začať povinne učiť podľa nového ŠVP od školského roku 

2026/2027, počnúc prvým ročníkom prvého cyklu 

 

Ohľadom pripravenosti  žiakov pokračujúcich na stredné školy a gymnáziá p. Michaliaková 

informovala o pozitívnej spätnej väzbe  od pedagógov z niektorých gymnázií zameraných na 

matematiku   –  žiaci, ktorí navštevovali ZŠ Rusovce, sú veľmi dobré pripravení  z predmetu 

matematika.   

 

P.  riaditeľ požiadal prítomných  o súčinnosť ako predísť poškodzovaniu majetku materskej 

a základnej školy.   

- Vonkajšie priestory MŠ  a ZŠ sú sprístupnené verejnosti, v poslednom čase sú priestory 

znečistené, oplotenie na multifunkčnom ihrisku rozstrihané, devastácia telocvične ZŠ 

nájomníkmi 

 - bol by  rád aj do budúcna, aby bol vonkajší areál využívaný, ale treba zabrániť ničeniu 

a devastácii a neničil sa majetok školy 

 

Pre ZŠ a MŠ sa podarilo zabezpečiť - vymaľovanie priestorov chodby schodiská, linoleá do 

dvoch tried, výmena  svietidiel na WC, nové výškovo-nastaviteľné lavice, nové chodbové 

a vonkajšie sedenie, v ZŠ nové pisoáre, záchodové misy, dvere na WC, skrinky, kopírky do 

nových priestorov, čistiace stroje pre upratovačky, dotykové tabule, učebné pomôcky – 3D 



okuliare na virtuálne vzdelávanie,  SmartBooks, vybavenie kuchyne a jedálne, výsadba 4 

stromov,  do MŠ nové didaktické pomôcky, detské bežecké pásy,  zborovňa a šatňa, atď. 

Prioritne sa zabezpečujú  energie a havarijné stavy  /v priestoroch MŠ  prasklo vodovodné 

potrubie / 

Plánuje sa dovybudovanie  multifunkčného ihriska, renovácia pieskovísk v MŠ, nová výsadba 

stromom, atď. 

Vedenie ZŠ a MŠ sa neustále snaží zdokonaľovať a skrášľovať vnútorný i vonkajší priestor 

ZŠ a MŠ,  záleží im na dobrej pracovnej a školskej klíme. Na základe dobrej  spätnej väzby 

od žiakov, rodičov, pedagógov  je motivujúce neustále hľadať spôsoby ako zdokonaľovať a 

rozvíjať túto školu. 

 

Najbližšie udalosti :  

- Dňa 19.4. 2024 bude v MŠ Slávnostné Otvorenie Technickej škôlky , ktorej sa zúčastnia aj 

hostia / garant projektu technickej škôlky na Slovensku p. Prof. PhDr. Iveta Radičová, PhD/ 

-  Tento rok bude 60. výročie založenia základnej školy v Rusovciach /1964 – 2024/ Základná 

škola spolu so Súkromnou  základnou  umelecká školou pripravia  program venovaný tomuto 

výročiu. 

 

K bodu 7:  

Predsedníčka  RŠ ukončila zasadnutie Rady školy a poďakovala prítomným členom, p. 

riaditeľovi za účasť. 

 

 

Zapísala : Iveta Neštráková  

 

Prílohy: 

Prezenčná listina 

 

 


